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PROTOKÓŁ 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Wasilkowie: 

39. Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

29. Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

które odbyło się w dniu 27 września 2022 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 15:33 – 18:10 

 

Posiedzeniu przewodniczyli: 

Andrzej Augustynowicz – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury 

Technicznej Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

Robert Lewkowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Wasilkowie 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 12 Radnych Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury 

Technicznej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) oraz 6 Radnych Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Zastępca Burmistrza Wasilkowa Dominika Jocz-Lenkiewicz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski, 

Zastępca Kierownika Wydziału OSO Marcin Siedlecki, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak, 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wasilkowie Anna Trochim-

Sidorkiewicz. 

 

Przewodniczący powitali obecnych i otworzyli posiedzenie. Sprawdzili kworum na podstawie 

list obecności – obrady są prawomocne. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja o wynikach naboru do szkół prowadzonych przez gminę i przygotowanie 

szkół do nowego  roku szkolnego. 

3. Informacja o organizacji żywienia uczniów w szkołach i przedszkolu oraz informacja 

o organizacji dożywiania uczniów wymagających wsparcia. 

4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. 

5. Propozycje inwestycyjne do projektu budżetu gminy na 2023 r. 

6. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek został przyjęty. 
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Ad 2 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad – 

Informacja o wynikach naboru do szkół prowadzonych przez gminę i przygotowanie szkół do 

nowego  roku szkolnego. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału OSO Marcin Siedlecki powiedział, że członkowie Komisji 

otrzymali drogą elektroniczną dane ze szkół i przedszkola na temat wyników rekrutacji. 

Zaprosił do zdawania pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, czy sale w szkole podstawowej w Studziankach są 

przygotowane na nowy rok szkolny. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – sale są wykończone, pozostało wykonanie 

windy i przeniesienie skrzynki licznikowej. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Informacja o organizacji żywienia uczniów w szkołach i przedszkolu oraz informacja o 

organizacji dożywiania uczniów wymagających wsparcia. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału OSO Marcin Siedlecki przedstawił informacje. Dożywianie 

uczniów w gminie podzielone jest na dwa obszary – jeden to Szkoła Podstawowa na ul. Polnej 

wraz z filiami, a drugi to Szkoła Podstawowa na ul. Mickiewicza i Szkoła Podstawowa w 

Studziankach. Przetarg wygrała firma Casablanca. W tym tygodniu zostanie ogłoszony przetarg 

na dożywianie w bieżącym roku szkolnym. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Radny Marek Kojło zapytał od kiedy będzie funkcjonowała kuchnia w przedszkolu. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – pod koniec października. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – 

Informacja z wykonania budżetu na I półrocze 2022 r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła informacje. 

 

Plan dochodów na 2022 r. po dokonanych zmianach w I półroczu 2022 r. wyniósł 101 062 

647 zł, z czego:  

- dochody bieżące planowane na kwotę 80 579 486 zł wykonano w kwocie 49 121 468,10 zł, 

co stanowi 60,96 % planu,  
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- dochody majątkowe planowane na kwotę 20 483 161 zł wykonano w kwocie 4 554 674,19 zł, 

co stanowi 22,24 % planu. 

Plan dochodów na 2022 r. po dokonanych zmianach w I półroczu 2022 r. wyniósł 101 062 

647 zł, z czego:  

- dochody bieżące planowane na kwotę 80 579 486 zł wykonano w kwocie 49 121 468,10 zł, 

co stanowi 60,96 % planu,  

- dochody majątkowe planowane na kwotę 20 483 161 zł wykonano w kwocie 4 554 674,19 

zł, co stanowi 22,24 % planu.  

Wykonanie planu dochodów  

Dochody z zadań własnych planowane w kwocie 82 875 244 zł wykonano w kwocie 37 825 

532,70 zł, co stanowi 45,64 % planu. Dochody na realizację zadań zleconych planowane w 

kwocie 18 117 403 zł wykonano w kwocie 15 850 609,59 zł, co stanowi 87,49 % planu. 

Dochody na realizację zadań w razie porozumień między jst planowane na kwotę 70 000 zł nie 

zostały zrealizowane w I półroczu – ich realizacja jest planowana na II półrocze. 

Źródłami dochodów budżetu wykonanych w I półroczu 2022 roku są:  

- subwencje w wysokości- 7 679 869 zł  

- dotacje i wpływy na bieżące zadania zlecone- 15 850 609,59 zł  

- dotacje celowe i środki na bieżące zadania własne- 1 458 047,34 zł  

- dochody własne bieżące w wysokości- 24 132 942,17 zł  

- dochody majątkowe - 4 554 674,19 zł. 

Uchwalony plan wydatków na 2022 r. wynosił 104 241 216 zł. Po dokonanych zmianach na 

koniec I półrocza 2022 r. wyniósł 122 598 372 zł, z czego:  

- wydatki bieżące planowane na kwotę 85 850 315 zł wykonano w kwocie 47 967 119,45 zł, 

co stanowi 55,87 % planu,  

- wydatki majątkowe planowane na kwotę 36 748 057 zł wykonano w kwocie 5 839 093,11 zł, 

co stanowi 15 89 % planu. 

Wydatki budżetowe w I półroczu 2022 r. wykonano w wysokości 53 806 212,56 zł, w tym 

zrealizowano zadania zlecone na kwotę 14 825 767,35 zł, na zadania własne na kwotę 38 980 

445,21 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała o inwestycję utworzenia miejsc parkingowych przy ul. Polnej 

– dlaczego nie została wykonana. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że na tę inwestycję nie ma 

wykonanej dokumentacji technicznej. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski zapytał czy planowane jest ogłoszenie przetargu na 

wykonanie parkingu w Studziankach. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski potwierdził, że zostanie wystosowane 

zapytanie ofertowe. 
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Ad 5 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Propozycje inwestycyjne do projektu budżetu gminy na 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Ustalono, że propozycje inwestycyjne zgłoszone przez członków obu komisji zostaną przesłane 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

 

Mieszkańcy Gminy przedstawili propozycję utworzenia muzeum w Rybnikach, w rezerwacie 

Krzemianka. 

 

Zarządzono przerwę. 

 

Przerwa 

17:13 – 17:26 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o 4 328 871 zł z tytułu: 

- części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym - 39 

026 zł, 

- subwencji oświatowej - 265 747 zł, 

- zwrotu części wydatków na fundusz sołecki - 26 410 zł, 

- ponadplanowych dochodów szkoły przy ul. Polnej - 19 688 zł, 

- środków na dodatek węglowy - 3 978 000 zł. 

II. WYDATKI - plan wydatków zwiększa się o  4 328 871 zł z tytułu: 

-przesunięcia na dotację do OSP - 8 300 zł, 

- wydatków administracji - 30 000 zł, 

- kosztów postępowania sądowego - 7 045 zł, 

- wydatków oświaty - 285 435 zł, 

- wydatków na przeciwdziałanie alkoholizmowi - 28 391 zł, 

- środków na dodatek węglowy - 3 978 000 zł. 

W ramach f. sołeckiego Sochoń dokonuje się przesunięć z dz. 801 na kwotę 1 495 zł, z dz. 

921 na kwotę 10 500 zł, z dz. 926 na kwotę 5 652 zł do dz. 700 - 3 477 zł, dz. 754 - 1 170 zł, 

dz. 600 - 13 000 zł - próg spowalniający. 

Przesuwa się środki f. sołeckiego Jurowce z dz. 921 do dz. 754 - 1 618 zł. 

W wolnych środkach w wysokości  środki RFIL stanowią kwotę 744 532 zł, a środki RFRD 

- 457 531 zł. 



5 
 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 5; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

b) Uchwała w sprawie ustanowienia nagród i wyróżnień dla zawodników za wysokie 

wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym 

współzawodnictwie sportowym. 

 

Zastępca Burmistrza Wasilkowa Dominika Jocz-Lenkiewicz omówiła projekt uchwały. 

Uchwała określa szczegółowe zasady, tryb przyznawania oraz rodzaje i wysokość nagród i 

wyróżnień dla zawodników za osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących 

szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub 

krajowym współzawodnictwie sportowym, biorąc pod uwagę znaczenie danego sportu dla 

Miasta i Gminy Wasilków. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz złożył wniosek o zwiększenie wysokości 

nagrody w kategorii „Najlepszy Młody Sportowiec – nagroda pieniężna dla zawodnika do 18. 

roku życia” z 1000 do 2000 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie ustanowienia nagród i wyróżnień dla zawodników za wysokie wyniki sportowe oraz 
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dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w 

międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

c) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/89/19 Rady Miejskiej w Wasilkowie 

z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w 

placówkach przedszkolnych i szkołach prowadzonych przez Gminę Wasilków. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału OSO Marcin Siedlecki przedstawił projekt uchwały. 

Organ prowadzący określa tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć dla: pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, z wyjątkiem 

nauczycieli zatrudnionych w poradniach psychologiczno-pedagogicznych, z tym że wymiar 

ten nie może przekraczać 22 godzin. Nowelizacją Karty Nauczyciela z dnia 27 maja 2022 r. 

wprowadzono obowiązek ustalenia pensum także dla pedagogów specjalnych.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr VIII/89/19 Rady Miejskiej w Wasilkowie z dnia 25 kwietnia 2019 

r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, 

obowiązujących w placówkach przedszkolnych i szkołach prowadzonych przez Gminę 

Wasilków. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

d) Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

Projekt uchwały dotyczącej zmiany stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok zakłada 

wzrost stawek podatkowych uchwalanych na 2023 rok do wysokości stawek  

maksymalnych ogłoszonych przez Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej. 
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- dla gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej w zakresie 

telekomunikacji lub wytwarzania, przesyłania, dystrybucji płynów, pary, gazów lub energii 

elektrycznej, 

- dla budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej w zakresie 

telekomunikacji lub wytwarzania, przesyłania, dystrybucji płynów, pary, gazów lub energii 

elektrycznej. 

W stosunku do tych stawek zakładany wzrost wynosi 11,8 % zgodnie ze wskaźnikiem cen 

towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2022 r. w stosunku do I półrocza 2021 r. 

ogłoszonym komunikatem Prezesa GUS z 15 lipca 2022 r.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

e) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił projekt uchwały. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości o nr geod. 1572/1, o 

powierzchni 0,5146, położonej w Wasilkowie. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 5; PRZECIW –3; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 4. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

f) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił projekt uchwały. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości o nr geod. 77/18, o 

powierzchni 0,1038, położonej w Sochoniach. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 2; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 4. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – Sprawy 

różne. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów: 

 

Protokół nr 26/2022 z 25.04.2022 r.: 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Protokół nr 27/2022 z 27.06.2022 r.: 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 3; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz zapytał o postęp prac w harcówce. 

 

Zastępca Burmistrza Wasilkowa Dominika Jocz-Lenkiewicz – wszystkie planowane prace 

zostały wykonane, obecnie trwa sprzątanie. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz i  Przewodniczący Komisji Robert 

Lewkowicz, w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, podziękowali za udział w 

posiedzeniu i zamknęli obrady o godzinie 18:10. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

     Protokołowała                      Przewodniczył                               Przewodniczył 

 

  Agata Radziszewska     Andrzej Augustynowicz             Robert Lewkowicz 

 

 


